
Protokół 1/14 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 22 grudnia 2014 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Iwona Cymara – Sekretarz Gminy Paczków. 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy Paczków. 

3. Adam Kozłowski – Naczelnik Wydziału Inwestycji Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

4. Anna Szkwara – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Urzędu 

Miejskiego w Paczkowie. 

5. Katarzyna Rolka – Naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

6. Ewelina Dudek – Pełnomocnik ds. profilaktyki alkoholowej. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1210, a zakończyło się o godzinie 1420. Wszystkich 

obecnych powitała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej W. Kurowska, która została wybrana 

na przewodniczącą posiedzenia. 

Następnie przedstawiła porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Zapoznanie się z projektami uchwał. 

2. Sprawy różne. 

Do pkt 1. 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła, o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Paczków na 2014 r. 

Skarbnik poinformował, że w § 1 projektu uchwały dokonuje się zwiększenia wydatków 

budżetu o kwotę 127.092,00 zł; w tym: dochody bieżące zmniejsza się o 44.960,00 zł, 

dochody majątkowe zwiększa się o 172.052,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1. W Dz. 700 

gospodarka mieszkaniowa, Rozdz. 70005, § 0470 wpływy z opłat za trwały zarząd, 

użytkowanie, służebność i użytkowanie wieczyste nieruchomości następuje korekta planu 

zmniejszenie o 80.000,00 zł. Planowano dodatkowe wpływy, ale nastąpiło przekształcenie 

użytkowania wieczystego w prawo własności dlatego wpływy z tytułu użytkowania 

wieczystego spadły. W Dz. 710 działalność usługowa, Rozdz. 71035 cmentarze, § 0490 

wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki samorządu terytorialnego na 

podstawie odrębnych ustaw następuje zwiększenie o 4.000,00 zł. są to wpływy z opłat 

pochówkowych. W Dz. 756 dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 

 



jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, 

Rozdz. 75615 wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych § 0500 podatek od czynności cywilnoprawnych następuje zwiększenie 

1.600,00 zł. § 0910 odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat następuje 

zwiększenie 3.000,00 zł. 

Rozdz. 75616 wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i darowizn, 

podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób 

fizycznych, § 0310 podatek od nieruchomości następuje zmniejszenie 70.000,00 zł., § 0320 

podatek rolny następuje zwiększenie 70.000,00 zł. Następuje wzajemna rekompensata 

wpływów. W dużej części osoby fizyczne zamieszkujące na wsiach płacą łączne 

zobowiązania i to zobowiązanie po części księgowane jest na różnych paragrafach. W § 0340 

podatek od środków transportowych zwiększenie 14.000,00 zł.  w § 0360 podatek od 

spadków i darowizn następuje korekta o 30.000,00 zł.  W § 0690 wpływy z różnych opłat 

następuje zwiększenie o 1.000,00 zł. § 0910 odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu 

podatków i opłat zwiększenie 5.000,00 zł. W rozdz. 75618 wpływy z innych opłat 

stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw, § 0690 

wpływy z różnych opłat następuje zwiększenie 3.000,00 zł. tutaj księgowane są wpływy z 

tytułu upomnień. W Dz. 758 różne rozliczenia, Rozdz. 75814 różne rozliczenia finansowe, § 

0920 pozostałe odsetki następuje zmniejszenie o 10 000,00 zł. są to wpływy z odsetek, które 

są naliczane od środków zgromadzonych na rachunkach. Z uwagi na zmniejszające się stopy 

procentowe zmniejszyły się również wpływy z tego tytułu. W Dz. 801 oświata i wychowanie, 

Rozdz. 80101, szkoły podstawowe, § 0830 wpływy z usług następuje zwiększenie 3 000,00 

zł. chodzi o wyżywienie dzieci w świetlicach. § 0970 wpływy z różnych dochodów następuje 

zwiększenie 5 905,00 zł. z tytułu prowizji ubezpieczeniowej. W Rozdz. 80104 przedszkola, § 

0830 wpływy z usług jest zwiększenie o 11 000,00 zł. tutaj są również ujęte wpływy z 

czesnego i na § 0970 wpływy z różnych dochodów zwiększenie o 3 205,00 zł. W Dz. 852 

Pomoc społeczna, Rozdz. 85212 środzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjneego oraz 

składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego, § 2360 dochody 

jednostek samorządu terytorialnego związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami zwiększenie o 3 500,00 zł. W Dz. 900 

gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdz. 90019 wpływy i wydatki związane z 

gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, § 0690 wpływy z różnych 

opłat zwiększenie o 2 500,00 zł. W Dz. 921, Rozdz. 92105 pozostałe zadania w zakresie 

 



kultury zwiększenie o 1 000,00 zł. w § 2320 dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania 

bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego zwiększenie o 1 000,00 zł. W Rozdz. 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i 

kluby, § 2320 dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego zwiększenie o 

13 330,00 zł. to są środki dodatkowe na prowadzenie Ogniska Plastycznego w Paczkowie. 

Ogółem dochody bieżące wynoszą po zmianach wynoszą 34 086 725,21 zł. Jeżeli chodzi o 

dochody majątkowe to w Dz. 700 gospodarka mieszkaniowa, Rozdz. 70005 gospodarka 

gruntami i nieruchomościami, § 0760 wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego przysługującego osobom fizycznym w prawo własności zwiększenie o 

172.052,00 zł.  

W § 2 projektu uchwały dokonuje się zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 197.908,00 zł, 

w tym: wydatki bieżące 197.908,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 2. W Dz. 757 obsługa 

długu publicznego, Rozdz. 75702 obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek 

jednostek samorządu terytorialnego, § 8110 odsetki od samorządowych papierów 

wartościowych lub zaciągniętych przez jednostkę samorządu terytorialnego kredytów i 

pożyczek zmniejszenie o 7 000,00 zł. Stopy procentowe miały wpływ nie tylko na dochody, 

ale i na wydatki. Zwiększyły się koszty kredytów, które oprocentowane są stopami 

zmiennymi. W Dz. 758 różne rozliczenia, w Rozdz. 75818 rezerwy ogólne i celowe, § 4810 

rezerwy zwiększenie o 45 560,00 zł. To jest ostatni dzwonek, żeby coś w rezerwie mieć i 

zamknąć budżet, gdyż są sytuacje, których się nie przewidzi, dlatego bezpiecznie jest 

zwiększyć rezerwę. W Dz. 801 oświata i wychowanie, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe, § 

2540 dotacja podmiotowa z budżetu dla niepublicznej jednostki systemu oświaty 

zmniejszenie 9 500,00 zł. Na początku roku planuje się środki dla tych szkół. Od września 

dopiero wiadomo ilu uczniów będzie uczęszczać do tych szkół. Okazało się, że uczniów jest 

mniej niż zaplanowano stąd zmniejszenie. § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

zwiększenie 5 905,00 zł. są to środki, które jednostki oświatowe pozyskały z tytułu umów 

PZU. § 4220 zakup środków żywności zwiększenie 3 000,00 zł. Jeżeli po dochodach 

wpływają środki na wyżywienie, to również po stronie wydatków muszą się te środki znaleźć. 

W Rozdz. 80104 przedszkola § 2590 dotacja podmiotowa z budżetu dla publicznej jednostki 

systemu oświaty prowadzonej przez osobę prawną inną niż jednostka samorządu 

terytorialnego lub przez osobę fizyczną zmniejszenie 14 000,00 zł. W przypadku przedszkoli, 

żeby dobrze zaplanować dotację to wpływ na to ma ilość dzieci i wysokość wydatków, które 

my ponosimy w przedszkolach publicznych. W § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

 



zwiększenie o 2 839,00 zł. są to również środki z prowizji PZU. § 4220 zakup środków 

żywności zwiększenie o 372,00 zł. W Rozdz. 80110 gimnazja, § 2540 dotacja podmiotowa z 

budżetu dla niepublicznej jednostki systemu oświaty następuje zmniejszenie o 10 000,00 zł. 

Rozdz. 80113 dowożenie uczniów do szkół, § 3030 różne wydatki na rzecz osób fizycznych 

zmniejszenie 5 000,00 zł. są to zwroty za bilety miesięczne dla uczniów niepełnosprawnych 

dowożonych do szkół w Nysie. W § 4110 składki na ubezpieczenia społeczne zmniejszenie 

3.000,00 zł., § 4170 wynagrodzenia bezosobowe zmniejszenie 7 500,00 zł. § 4300 zakup 

usług pozostałych zmniejszenie 20 000,00 zł. Środki pozostały, gdyż przez jakiś czas 

pracownik był zatrudniony w ramach robót publicznych. W Dz. 851 ochrona zdrowia, Rozdz. 

85195 pozostała działalność, § 2820 dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom zmniejszenie o 2 000,00 zł. 

W Dz. 852 pomoc społeczna, Rozdz. 85215 dodatki mieszkaniowe zmniejszenie 10 000,00 zł. 

są to niewykorzystane środki na dodatki mieszkaniowe. W § 3110 świadczenia społeczne 

zmniejszenie 10 000,00 zł. W Dz. 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdz. 

90002 gospodarka odpadami, § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie o 37 000,00 zł.  

był tutaj zaplanowany odbiór odpadów z terenu Gminy oraz środki na prowadzenie PSZOK-

u. Odnośnie PSZOK-u to ustalona jest stała kwota, natomiast zmienna jest faktura za odpady 

zbierane z terenu Gminy. Rozdz. 90003 oczyszczanie miast i wsi, § 4300 zakup usług 

pozostałych zmniejszenie 60 000,00 zł. są to środki z utrzymania zimowego dróg, którego nie 

trzeba było uruchamiać. W Rozdz. 90015 oświetlenie ulic, placów i dróg § 4260 zakup 

energii zmniejszenie 25 000,00 zł. § 4270 zakup usług remontowych zmniejszenie 14 000,00 

zł. chodzi o oświetlenie drogowe. W Dz. 921 kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdz. 92105 pozostałe zadania w zakresie kultury, § 2820 dotacja celowa z budżetu na 

finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom 

zmniejszenie 21 000,00 zl. W Rozdz. 92195 pozostała działalność, § 4270 zakup usług 

remontowych zmniejszenie 10 584,00 zł. Wydatki razem po zmianach 41 087 212,58 zł. 

G. Konat poinformowała, że po wysłuchaniu informacji o tym, że w niektórych paragrafach 

są nadwyżki chciała zasygnalizować, że w Paczkowie działa Związek Emerytów, nie wie czy 

zwracał się o pomoc finansową, a jest bardzo potrzebna. Działa koło miłośników Lwowa i 

Kresów Południowo – Wschodnich, również Związek Sybiraków i Kombatantów jak również 

Związek Niepełnosprawnych Więź. Na dzisiaj nie ma wiedzy, ale jak jest nadwyżka to 

wnioskuje, żeby wspomóc finansowo te organizacje. Zostały niewykorzystane środki na 

zimowe utrzymanie dróg, chciałaby kontynuować sprawę, którą rozpoczęła reprezentując 

rolników paczkowskich, sprawa ta została rozpoczęta na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, a 

 



dotyczy petycji mieszkańców w sprawie drogi, problemu uciążliwego, który trwa od 2008 r. i 

do dzisiaj nie został w żaden sposób rozwiązany. Dalsza sprawa dotyczy promocji naszego 

miasta, są to niewielkie remonty, niewielkimi kosztami chodzi o przystanek na żądanie na ul. 

Robotniczej, połączenie pomiędzy Staszica i ul. Górską, ul. Kościuszki około nr 10 gdzie jest 

droga wybudowana, a stoi na niej woda. 

Przewodnicząca posiedzenia przerwała i poinformowała, że dzisiaj pracują nad przedstawioną 

uchwałą. Jeżeli chodzi o Stowarzyszenia, które zostały wymienione to jest w Gminie co roku 

uchwalany Program współpracy z takimi organizacjami, co roku jest ogłoszony konkurs i 

organizacje te korzystają ze środków gminnych. 

G. Konat odpowiedziała, że ona dzisiaj sygnalizuje o problemie. 

E. Szlosek poinformowała, że podobne problemy są również w innych miejscach Gminy, np. 

na ul. Cisieckiej. 

K. Motyka zadała pytanie czy można przeznaczyć 10.000 zł. na remonty cząstkowe dróg? 

Skarbnik odpowiedział, że chciałby te środki przeznaczyć, ale jest bardzo mało czasu do 

końca roku. Ponadto jak spadnie śnieg to również realizacja prac dopiero nastąpiłoby w 

przyszłym roku. Dlatego lepiej jest zadysponować te środki i przesunąć je na zmniejszenie 

deficytu i zmniejszenie zobowiązań finansowych, a następnie wprowadzić te remonty do 

budżetu na 2015 r. i mieć pełną swobodę w zakresie określenia wielkości tych remontów i 

terminów. 

G. Konat poinformowała, że to co mówiła, te przypadki, to są na trasie przejazdu autobusów 

przelotowych, na trasie tej jeżdżą ludzie z całej Polski. 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że droga, o której mówi p. Konat jest drogą 

powiatową. 

Skarbnik dodał, że jeżeli chodzi o zał. nr 3 to zmiana dot. wolnych środków. Kwota przed 

zmianą 1.411.102 zł. Zmiana zmniejszająca 100.000 zł. Zmiana jest w celu zbilansowania 

budżetu Gminy. Z powodu ograniczeń z tytułu ustawy o finansach publicznych nie można 

było dokonać większej spłaty zobowiązań. 

M. Maluch zadała pytanie, gdzie w tym projekcie uchwały są kluby sportowe? 

Skarbnik poinformował, że załączniki są tak przygotowywane, że prezentowane są zmiany. 

Jeżeli w klubach sportowych nie dokonujemy ani zwiększenia, ani zmniejszenia to tej zmiany 

tutaj nie ma. Kwota na kluby sportowe jest w uchwale budżetowej. Na wszystkie pieniądze 

zostały podpisane umowy i później Stowarzyszenia muszą złożyć stosowne sprawozdania z 

wykorzystania dotacji. 

 



Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ 

nie było uwag przystąpiła do omawiania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2014 r. 

Skarbnik odczytał wniosek odnośnie zmiany planu finansowego Dyrektora Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ 

nie było uwag przystąpiła do omawiania projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Gminy Paczków. 

Sekretarz I. Cymara przedstawiła treść projektu uchwały. Poinformowała, że ustawa o 

pracownikach samorządowych oraz Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 r. 

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych określają składniki wynagrodzenia 

burmistrza oraz minimalną i maksymalną ich wysokość: 

-  wynagrodzenie zasadnicze - w gminach do15 tys. mieszkańców w wysokości od 4 200 

zł. do 5 900 zł, 

-  dodatek funkcyjny w wysokości do 1 900 zł, 

-  dodatek specjalny w kwocie wynoszącej co najmniej 20% i nieprzekraczającej 40% 

łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, 

- dodatek za wieloletnią pracę do 20% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. 

Zgodnie z art. 37 ust. 4 ustawy o pracownikach samorządowych wynagrodzenie osób, o 

których mowa w art. 4 ust. 1 pkt 1, nie może przekroczyć w okresie miesiąca 

siedmiokrotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących 

kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. 

o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych 

ustaw tj. (Dz. U. z 2011 r. Nr 79, poz. 431, z późn. zm.). 

W ustawie budżetowej na rok 2014 z dnia 24 stycznia 2014 r. (Dz. U. poz. 162) kwota 

bazowa dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe wynosi 1.766,46 zł. 

Siedmiokrotność kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej na rok 2014 wynosi 12 

365,22 zł. (1766,46 x 7 =12 365,22). 

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest celowe i uzasadnione. 

J. Dziasek poinformował, że Burmistrz Gminy to jest organ, który jest bardzo 

odpowiedzialny. Musi realizować wszystkie zadania zlecone przez ustawodawcę. Są to 

zadania własne jak i zadania zlecone. Wszystkie uchwały podejmowane przez Radę powierza 

się wykonaniu przez Burmistrza. Pozwolił sobie przejrzeć oświadczenia majątkowe włodarzy 

w Powiecie Nyskim. Propozycja wynagrodzenia dla Burmistrza spowoduje, że będzie to 

 



najniższe uposażenie wśród wszystkich włodarzy Powiatu Nyskiego. Wójt Gminy Kamiennik 

ma 4.000 mieszkańców i są dwie placówki oświatowe. Wójt Gminy Pakosławic, który też ma 

4.000 mieszkańców i 4 placówki oświatowe mają znacznie wyższe uposażenie niż propozycja 

dla Burmistrza Gminy Paczków. Wójt w Kamienniku na podstawie oświadczenia 

majątkowego z 2014 r. będzie miał uposażenie na poziomie 120.000 zł. a w Pakosławicach 

118.000 zł. Burmistrzowi wyjdzie około 108.000 zł. Według jego przekonania uposażenie 

Burmistrza Paczkowa nie powinno być niższe niż uposażenie tych dwóch Wójtów. 

G. Konat poparła swojego przedmówcę poinformowała, że analizowała wynagrodzenia 

włodarzy Powiatu Nyskiego. Praca nowego Burmistrza będzie o wiele trudniejsza w sytuacji 

w jakiej znalazła się Gmina. Po 16 latach pracy tego samego składu nowa osoba musi włożyć 

bardzo dużo energii, dużo zdrowia, sił, cierpliwości, wytrwania, bo praca nie będzie 

przebiegała tylko przez 8 godzin, ale przez cały rok.  

W. Nowakowska stwierdziła, że oczywiście wynagrodzenie dla Burmistrza według niej jest 

niskie, jednak będąc na początku kadencji wobec mieszkańców mają zobowiązania. Nie 

przychodzi się po to, żeby od razu podwyższać i myśli że Burmistrz też by się tu bardzo źle 

czuł. Po pewnym czasie jeżeli będzie widać, że jest więcej pieniędzy i że jest dużo zrobione 

to myśli, że wszyscy będą za podniesieniem wynagrodzenia. Myśli, że w chwili obecnej 

społeczeństwo mogłoby mieć pretensje. 

G. Konat poparła stanowisko przedmówczyni. Nie mniej poprosiła, aby jej wypowiedź 

potraktować przyszłościowo. 

W. Nowakowska zadała pytanie jakie jest zdanie Burmistrza na temat wysokości propozycji 

wynagrodzenia? 

I. Cymara odpowiedziała, że Burmistrz nalegał, aby wynagrodzenie było ustalone na 

dotychczasowym poziomie. 

Przewodnicząca posiedzenia dodała, że nikt nie ma wątpliwości jak ważna i odpowiedzialna 

jest praca Burmistrza. Każda praca powinna być godnie wynagradzana, ale wszyscy wiedzą w 

jakiej sytuacji jest Gmina. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ 

nie było uwag przystąpiła do omawiania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy 

Paczków w 2015 r. oraz w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Paczków na 2015 r. 

E. Dudek poinformowała, że jeżeli chodzi o zmiany to przede wszystkim do tej pory na 

terenie Gminy Paczków działało 6 świetlic środowiskowych, od 2015 r. będzie działało ich 9. 

 



Będą dodatkowo świetlice w miejscowości Unikowice, Gościce i Kamienica. Nowością jest 

także zmiana ilości członków Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. W 2014 r. 

było 5 członków i Przewodniczący, w tej chwili będzie 4 członków i Przewodniczący. Jeżeli 

chodzi o diety to kwoty też zostały zmniejszone. W 2014 r. Przewodniczący miał dietę w 

wysokości 320 zł miesięcznie, w tej chwili będzie miał 200 zł. Członkowie Komisji mieli 250 

zł. a będą otrzymywać 150 zł. Zmienił się również skład Komisji. Obecnie w skład wchodzić 

będą G. Konat, P. Niedźwiedzcki, D. Kelman, M. Kubacki. Przewodniczącym Komisji będzie 

R. Napieracz. W Komisji są przedstawiciele komisariatu Policji, pracownik OPS-u. Nowością 

jest udzielanie dotacji na realizację projektów z zakresu przeciwdziałania alkoholizmowi 

zgodnie z obowiązującymi przepisami zadania związane z zadaniami na rzecz integracji 

społecznej osób zagrożonych wykluczeniem społecznym, działalności charytatywnej, 

ochronie i promocji zdrowia, pomocy społecznej w tym pomocy rodzinom i osobom w 

trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywanie szans tych osób i rodzin, upowszechnianie 

kultury fizycznej i sportu, promocji organizacji wolontariatu, działania na rzecz rodziny, 

macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka, a także 

przeciwdziałania uzależnieniem i patologiom społecznym. Na stronie Urzędu ukazało się 

ogłoszenie o naborze na stanowisko specjalisty psychoterapii uzależnień dla osób 

uzależnionych i współuzależnionych oraz ofiar przemocy. Nabór jest do 29.12.2014 r. Dnia 

31.12.2014 r. zostanie wybrany nowy terapeuta. Nowością będzie też dożywianie jeżeli 

chodzi o świetlice środowiskowe, będzie to rozliczane w kosztach funkcjonowania świetlic. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są jeszcze sołectwa, gdzie nie ma świetlic 

środowiskowych? 

E. Dudek odpowiedziała, że tak. 

W. Nowakowska stwierdziła, że bardzo dobrze się stało, że będzie dożywianie w świetlicach, 

dobrze, że jest, że przedstawiciel Rady radna G. Konat jest w Komisji, ma nadzieję, że będzie 

Radzie przekazywała informacje, odnośnie realizacji Programów. 

E. Dudek poinformowała, że na Program Przeciwdziałania Narkomanii przewidziane jest 

20.000 zł. 

W. Nowakowska zadała pytanie, czy ze środków Programu można doposażyć place zabaw? 

E. Dudek odpowiedziała, że w Program wpisany jest ten punkt, gdyż do tej pory nie zapadł 

wyrok w sprawie dofinansowania placów zabaw. 

G. Konat zadała pytanie czy chodzi tylko o place zabaw dla dzieci, czy też dla dorosłych? 

 



E. Dudek odpowiedziała, że są wymienione w 7 pkt. Miejsca rekreacji, doposażenie i budowa 

nowych placów zabaw, budowa lub remonty urządzenia rekreacyjno – sportowych, czyli 

boiska szkolne i inne. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ 

nie było uwag przystąpiła do omawiania projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. 

A. Kozłowski poinformował, że w tym roku został wykonany projekt remontu drogi w . Jest 

to droga  biegnąca od drogi powiatowej do jeziora. Wzmożona turystyka skłoniła do tego, 

żeby drogę wyremontować. Projekt zakłada wymianę nawierzchni na asfaltową, remont 

poboczy, rowów oraz przepustów. Aby ubiegać się o jakiekolwiek dofinansowanie musi być 

to droga gminna i trzeba jej nadać status drogi publicznej. Uchwała jest formalnością. 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że projekt został wykonany ze środków 

funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ 

nie było uwag przystąpiła do omawiania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości gruntowych. 

W. Nowakowska stwierdziła, że jeżeli chodzi o zawieranie umów na dzierżawę 

nieruchomości gruntowych, to rada sołecka wsi Kamienica i sołtys proszą, aby wszystkie 

dzierżawy na terenie sołectwa, były konsultowane z radą sołecką i z sołtysem, ponieważ wiele 

jest działek przeznaczonych do dzierżaw, które chcieliby wykorzystać, gdyż mają w planie 

odnowy miejscowości ujęte zadania do realizacji na tym terenie. Natomiast jak zostanie 

przedłużona dzierżawa to mają zamkniętą drogę na kolejne lata. 

A. Szkwara zaproponowała, aby sołtys wspólnie z pracownikami Wydziału przeanalizował, 

które działki należy wyłączyć z dzierżaw. 

A. Czadankiewicz poinformował, że mają zastrzeżenia do części działki nr 973 w Kamienicy. 

A. Szkwara poinformowała, że są składane wnioski o przedłużenie okresu dzierżawy na 

kolejny czas, ta działka też jest wymieniona w projekcie uchwały. 

W. Nowakowska poinformowała, że im zależy na tym, aby zanim uchwała zostanie 

skierowana pod obrady Komisji, żeby była skonsultowana z sołtysami z poszczególnych wsi. 

Sześć lat temu była praktyka, że na radę sołecką otrzymywali wykaz wszystkich działek, i 

decydowali, które działki są sołectwu potrzebne do rozwoju, a które można bez przeszkód 

wydzierżawić. Dobrze byłoby wrócić do tego, gdyż sołectwo też ma swoje fundusze, które 

może przeznaczać na rozwój miejscowości. 

Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy jest wniosek w tej sprawie? 

 



W. Nowakowska odpowiedziała, że tak. Poinformowała, że jest to działka przy tzw. 

„Pasionku”, można byłoby powiększyć ten plac. Do tej pory był tam przydomowy ogródek. 

Można skrócić dzierżawę z trzech lat do np. roku. 

A. Szkwara odpowiedziała, że nie ma przeszkód do tego, aby skrócić czas dzierżawy. Jak 

tylko otrzyma wniosek to umowa zostanie zawarta na krótszy okres. 

Przewodnicząca posiedzenia sformułowała wniosek: 

Komisje wnioskują, aby część działki nr 973 w Kamienicy została wydzierżawiona na okres 

jednego roku.  

Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ 

nie było uwag przystąpiła do omawiania projektów uchwał w sprawie ustalenia planów pracy 

Komisji i Rady Miejskiej w Paczkowie na 2015 r. Przypomniała, że plany pracy zostały 

opracowane przez poszczególne Komisje. Ponadto każdy radny zapoznał się z tymi planami. 

Następnie zwróciła się do członków Komisji czy wnoszą jeszcze uwagi do poszczególnych 

planów pracy? 

Ponieważ nie było uwag zakończyła Przewodnicząca posiedzenia pkt 1. 

Do pkt 2. 

W. Nowakowska poprosiła o przedstawienie informacji jak zakończyła się akcja „szlachetna 

paczka” 

A. Kozłowska odpowiedziała, że została przygotowana paczka dla rodziny z Paczkowa 

rodzice i troje małych dzieci. Zakupiono żywność, środki czystości, kurtkę, buty, zabawki. 

P. Biernat zaproponował, aby posiedzenia odbywały się w środy, a nie w czwartki. 

Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się do radnych jaka jest ich opinia w tej sprawie?  

Rani postanowili na razie pozostać przy propozycji posiedzeń w czwartki 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 22 grudnia 2014 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesława Kurowska

 



 
 

 


